
PROTOKOLL 2 (14)  

Utbildningsnämnden Sammanträdesdatum: 

2022-03-08 

Utses att justera Rolf Nersing (S) 

Justeringens plats och tid Digitalt via Teams 2022-03-09 kl. 
14:00 

Paragrafer  § 9 

Underskrifter 

Sekreterare 
 ...................................................................  
Märta Westerberg 

Ordförande 
 ...................................................................  
Paul Gustafsson (M) 

Justerare 

 ...................................................................  
Rolf Nersing (S) 

ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ: Utbildningsnämnden 

Sammanträdesdatum: 2022-03-08 

Datum för anslags 
uppsättande: 

2022-03-09 Datum för anslags nedtagande: 2022-03-30 

Förvaringsplats för protokoll: Kommunledningskontoret 

Underskrift 

 .....................................................................  
Märta Westerberg 

Plats och tid Dävensö och digitalt via Teams, 2022-03-08 15:00-17:08 

Ajournering 16:49-16:56 

Ledamöter Tjänstgörande ersättare

Beslutande Paul Gustafsson, ordförande (M) 
Rolf Nersing, 2:e vice ordförande (S) 
Björn-Inge Björnberg (S) 
Navdeep Singh Bhatia (SD) 
Ingvar Landälv (KD) 
Lars Thomasson (C) 
Lena Åkerlind (M) 
Kristina Henriksson (V) 

Nawal Al-Ibrahim (L)  
Mary Svenberg (S)  
Liv Kjos (M) 
Närvarande ersättare

Adnan Gündogdu (S) 
Kerstin Krantz Dürhagen (MP) 
Jennie Rinaldo (C)  
Daniel Lilja (KD) 

Övriga deltagare Märta Westerberg - Sekreterare, Fredrik Nordvall - Utbildningschef, Josefin 
Almberg - Utredare, Ann-Louise Rantanen - Utredare, Magnus Persson - 
Verksamhetschef skola, Peter Ottosson – Ekonom, Sandra Krantz – 
Specialpedagog §14 temaärende, Anna Forsman - rektor Ekhammarskolan 
§14 rapporter, Robert Vaardahl – rektor gymnasium §14 rapporter.
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 Utbildningsnämnden Sammanträdesdatum: 

2022-03-08 
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

  

 

§ 9 Yttrande om detaljplan för Säbyholm 
(del av Säbyholm 5:45), Bro nr 1505 

 Dnr UN 22/0070 

Beslut 
1. Utbildningsnämnden antar Utbildningskontorets yttrande om förslag till 

detaljplan för Säbyholm (del av Säbyholm 5:45), Bro nr 1505 och 
överlämnar till Kommunstyrelsen. 

2. Paragrafen ska justeras omedelbart. 

Reservationer och särskilda uttalanden 
Kristina Henriksson (V) reserverar sig mot beslutet. Reservationsmotivering 
återfinns i slutet av paragrafen. 

Sammanfattning 
Enligt beslut i Kommunstyrelsens Samhällsbyggnadsutskott, 27 oktober 2021 §57 
sänds förslag till detaljplan för Säbyholm (del av Säbyholm 5:45) nr 1505 ut för 
granskning enligt regler för normalt planförfarande, (plan- och bygglagen, 
2010:900, i dess lydelse före 1 januari 2015).  
 
Syftet med planläggningen är att möjliggöra en framtida utveckling av 
Säbyholmsområdet. Målsättningen är att skapa en nod i kommunen och att i 
detta attraktiva, innehållsrika och mångsidiga område ta till vara och utveckla 
platsens kvaliteter. 

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse den 10 februari 2022 

 Utbilningskontorets yttrande 10 februari 2022 

 Säbyholm Planbeskrivning Granskning 211013 rev 220120 

 Säbyholm Gestaltningsprogram Granskning 211011 

 Säbyholm Granskning Plankarta 220116 

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden antar Utbildningskontorets yttrande om förslag till 
detaljplan för Säbyholm (del av Säbyholm 5:45), Bro nr 1505 och överlämnar 
till Kommunstyrelsen. 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att det endast finns ett förslag till beslut, kontorets förslag, 
och finner att Utbildningsnämnden beslutar enligt detta. 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

  

 

Reservationsmotivering 
Kristina Henriksson (V) lämnar följande reservationsmotivering: 

”För det nu liggande detaljplaneförslaget i Säbyholm är Vänsterpartiets krav 
GÖR OM – GÖR RÄTT  
Detaljplanen skall anpassas till de yttre förutsättningar som bl a Upplands-Bro 
kommuns Landsbygdsprogram, FÖP 2016 med flera styrdokument anger. 

De framtida planer som ägaren presenterade för några år sedan och som var 
aktuellt när inflyttning skedde i de nu inflyttade fastigheterna skall vara 
ledande för en framtida detaljplan! 

Att asfaltera delar av udden för att få fram parkeringstillfällen nära badet är 
kontraproduktivt när kommunen vill framstå som en miljökommun.” 

 

Beslutet skickas till: 

 Kommunstyrelsen 

 
  


